4天3晚澳门 遂5天4晚台







吉隆坡 + 澳门

机上用餐

澳门皇冠假日酒店或澳门百老汇酒店或同级5★ 抵达后,送往办理入住酒店手续后自由活动。

第二天

澳门

早1午1-

澳门皇冠假日酒店或澳门百老汇酒店或同级5☆

【大三巴牌坊】世界文化遗产充满着浓郁宗教气氛, 68 级石阶使整个建筑显得魁梧壮观。【大炮台】 创建于1617年,名为圣保禄炮台。【恋爱巷】充满欧 陆风情;民间传说如果单身人士走过恋爱巷,不久就 会遇上期待 的爱情。【澳门回归纪念馆】澳门回归中 国时两国互相赠送贺礼展品的地方。午餐享用葡式维 景自助午餐。【龙环葡韵博物馆】是澳门八景之一,有葡式住宅、教堂、公园等如诗似画的迷人景致【官也街】是著名食街。【银河钻石秀】是银行酒店 的表演节目【威尼斯人度假城】以威尼斯水乡为主题、建筑装饰充满异国风情。

第三天

澳门

.,

澳门皇冠假日酒店或澳门百老汇酒店或同级5★ 今天全天自由活动。

第四天

澳门十台北

机上用餐/-/-

台北金色年代或同级3次

抵达台北后,送往酒店。

第五天

台北 📟 嘉义

早1-1-

台北金色年代或同级3☆

【逐鹿部落梅花鹿生态体验】是八八风灾后因家园被土石流冲毁而迁居至此的邹族部落,将这里打造成艺术村。邹族传统歌舞表演~在逐鹿部落内享用猎人便当并可欣赏传统邹族歌舞表演【桧意森活村】原日据时期开发桧木的官方宿舍,经历超过一甲子的岁月洗礼,重新修复还原当年风华【沉睡森林】由插画家庄信棠打造的童话绘本公园,主角有白熊、粉红象、狐狸、猫头鹰、企鹅【文化路夜市】嘉义当地人的夜市,有鸡肉饭、香肠、粿仔汤、米糕、豆浆豆花、砂锅鱼头等著名小吃。











第六天

嘉义 📟 台中

早1午1。

台中香城酒店同级3%

游览【邵族文化馆】【妮娜巧克力夢想城堡】原先只是一間坐落於1755公尺高山的小工坊,希望能將美味傳遞給更多人【日月潭風景區】全台最大內陸高山淡水湖泊,潭面碧綠群山環繞。【文武廟】熱門打卡景點,雄偉的中式宮廷建築。【昌平夜市】平日白天為傳統市場,下午四點過後搖身一變台中在地人享受美食之地,例如有酥炸肉圓、現炒海鮮

第七天

台中 📟 台北

早1午1.

台北华丽酒店或同级3★

【天禄艺术中心】【忠烈祠】纪念为国牺牲的烈士,大门前站岗的卫兵交接换哨表演耍枪,吸引游客驻足观看,蔚为特色【水产养殖试验所】【凤梨酥名店】【艋舺龙山寺】始于1815年中式古典建筑,为国家二级古迹,并列三大名胜之一【华西街夜市】台湾第一座观光夜市,位于龙山寺附近。

第八天 台北十澳门 十 吉隆坡

早1机上用餐

早餐后, 前往机场, 结束行程。

{特色餐:猎人便当。山地风味。蒙古烤肉鸳鸯火锅}



Departure Date 出发日期

Flight Details 航班资料

Tour Fare 闭费

Remarks 备注

Tour Code: 8M-TPE5 (Updated: 01-SEP-2024)

RI

●神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD(200165-T)

☎ 03-21430288 **᠑** 016-5500590/529

康身

康**赤旅行社**(马)有眼公司 (97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD ☎03-2148 8448 ఄ 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

4D3N MACAU Free 5D4N TAIWAN MARKET





Kuala Lumpur → Macau

Broadway Macau Hotel or Macau Crown Plaza Hotel or Similar 5 🖈 Assemble at KLIA for your flight to Macau. Upon arrival, transfer to check-in hotel.

DAY 2 Macau

Broadway Macau Hotel or Macau Crown Plaza Hotel or Similar 5 * [Ruins of St. Paul's] The world cultural heritage is full of religious atmosphere, and the 68 stone steps make the whole building look majestic and magnificent. [Monte Fort of Macau] Founded in 1617, it is called Fortress of St. Paul. [Love Lane] Full of European style; folklore says that if a single person walks through Love Lane, he will soon meet the love he expects. [Handover Gifts Museum of Macao] The place where the two countries exchanged gifts and exhibits when Macau returned to China. Enjoy the Portuguese-style Viejo buffet lunch for lunch. **Taipa Houses** One of the eight scenic spots in Macau, it has Portuguese-style houses, churches, parks and other charming scenery like poems and paintings. [Rua do Cunha] is a famous food street. [Galaxy Diamond Show] is a performance program of the Bank Hotel. [Venetian Resort City] is themed on Venice Water Village full of exotic style.

DAY 3 Macau

-1-1-

Broadway Macau Hotel or Macau Crown Plaza Hotel or Similar 5 * Today free and easy

DAY 4

Macau → Taipei

MOB / - / -

Taipei Golden Age Hotel or similar 3 🖈

Upon arrival in Taipei, transfer to hotel.

DAY 5

Taipei 📟 Jiayi

B/-/-

Taipei Golden Age Hotel or similar 3 ★

[Zhulu Tribe Sika Deer Ecological Experience] The Tsou tribe moved here after their home was destroyed by landslides after the August 8 Typhoon, and built it into an art village. [Traditional song and dance performance of the Tsou people Enjoy a hunter's lunch box in the Zhulu tribe and enjoy the traditional song and dance performance of the Tsou people. [Hinoki Forest Living Village The original official dormitory of Hinoki was developed during the Japanese occupation. After more than a decade of baptism, it has been restored to its former glory.[Sleeping Forest] a fairy tale picture book park created by illustrator Zhuang Xintang. The protagonists include white bears, pink elephants, foxes, owls, penguins. [Wenhua Road Night Market]





DAY 6

Jiayi 📟 Taizhong

Taizhong Charming Hotel or similar 3 🖈

Visit [Thao Cultural Center] [Nina Chocolate Dream Castlel was originally just a small workshop located on a 1,755-meter mountain, hoping to deliver delicious food to more people [Sun Moon Lake Scenic Area] Taiwan's largest inland alpine freshwater lake, the lake is surrounded by green mountains. [Wen Wu Temple] A popular tourist attraction, a majestic Chinese palace building. [Changping Night Market] It is a traditional market during the day on weekdays. After 4 p.m., it transforms into a place where Taichung locals enjoy delicious food, such as fried meatballs and freshly fried seafood.

DAY 7

Taichong 📟 Taipei

Taipei Ferrary Hotel or similar 3

[Tianlu Art Center] [Martyrs' Shrine] commemorates the martyrs who sacrificed their lives for the country [Pearl Factory][Pineapple Cake Shop] [Mengga Longshan Temple] is a Chinese classical architecture that began in 1815. [Huaxi Street Night Market] Taiwan's first tourist night market, located near Longshan Temple, sells a variety of mountain products, seafood, and game snacks. .

DAY 8

Taipei 🛨 Macau 🛨 Kuala Lumpur

After breakfast, you are free at leisure till your departure transfer to Airport. Home Sweet Home!

{ Special Cruisine : Hunter Bento·Mountain Flavor·Mongolian BBQ Hot Pot }



Departure Date 出发日期

KPK/LN 1905

(OUTBOUND)

Flight Details 航班资料

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 8M-TPE5 (Updated: 01-SEP-2024)

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T) **1** 03-21430288 **9** 016-5500590/529

神州国际旅游(马)有限公司



康泰族行社(3)有限公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **2** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.